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Temat: Petycja o dopuszczenie treningów indywidualnych jazdy konnej

Prośba o pozwolenie na prowadzenie zajęć rekreacyjnej jazdy konnej, chociaż w wymiarze lekcji 
indywidualnych.

  Szanowni Państwo, popieram i całkowicie się zgadzam ze stanowiskiem Ogólnopolskiego Zespołu 
Wsparcia Branży Jeździeckiej, która zaproponowała następujące zmiany: 

„§ 8. 1. Ograniczenia, o których mowa w § 7 ust. 1: 1) pkt 1 lit. a–j oraz pkt 2, polegają na całkowitym 
zakazie prowadzenia działalności, z wyłączeniem realizacji usług w ramach działalności, o której 
mowa w § 7 pkt 1 lit. i - j, obejmujących prowadzenie treningów indywidualnych na świeżym 
powietrzu, w których bierze udział jedynie osoba prowadząca trening i osoba trenowana, z 
zastrzeżeniem przestrzegania obowiązków, o których mowa w § 16 ust. 1 pkt 1 oraz § 17 ust. 1; 
Podała także następujące UZASADNIENIE DO ZMIANY §8 ust. 1 pkt 1 Wprowadzenie zmiany w 
zakresie §8 ust. 1 pkt 1 polegającej na umożliwieniu prowadzenia treningów indywidualnych przy 
zachowaniu obowiązku przestrzegania postanowień określonych w § 16 ust. 1 pkt 1 oraz § 17 ust. 1 
jest zgodne z celem niniejszego Rozporządzenia, w żaden sposób nie zagraża zdrowiu osób biorących 
udział w treningu indywidualnym ani zwiększeniu rozprzestrzeniania się korona wirusa”. 

Powyższa poprawka jest niezmiernie ważna dla zminimalizowania negatywnych skutków załamania 
gospodarczego w branży jeździeckiej.  

Jestem właścicielką kameralnej stajni rekreacyjnej w województwie dolnośląskim (ośrodek 
funkcjonuje nieprzerwanie od 1994 roku). Moim głównym źródłem dochodu są lekcje jazdy konnej, 
zajęcia dla dzieci oraz imprezy plenerowe. Obecnie, gdy prowadzenie lekcji nie jest możliwe, nie tylko
straciłam źródło dochodu i muszę opłacać podatki, media i czynsz, lecz dodatkowo muszę utrzymać 8 
koni. Utrzymanie konie w dobrostanie nie oznacza rzucenie im garści siana. Te konie chorują i muszą 
być leczone, potrzebują regularnego werkowania kopyt, część dostaje pasze specjalistyczne, z których
podawania nie można zrezygnować. Nie wyobrażam sobie również pominięcia szczepień ochronnych 
i okresowego odrobaczania. 

Jeśli obecna sytuacja miałaby potrwać jeszcze dłużej, będę zmuszona do sprzedaży koni  i zamknięcia 
ośrodka. Tego nie będzie się już dało odbudować po epidemii.

Możliwość prowadzenia choćby treningów indywidualnych spowodowałaby odciążenie tej trudnej 
sytuacji finansowej.

Jestem pewna, że bez problemu zapewnimy naszym klientom bezpieczną wizytę w stajni. W ośrodku 
będą przebywały jednocześnie 2 osoby - instruktor, który przygotuje konia, oraz jeździec. Podczas 
prowadzenia lekcji te osoby nie zbliżają się do siebie na kilka metrów, a sama lekcja odbywa się na 
powietrzu. Po lekcji sprzęt jeździecki może być zdezynfekowany.



Dla wielu moich klientów jazda konna oznacza utrzymanie sprawności fizycznej i odporności 
organizmu, znacznie też obniża poziom stresu.

Składam wniosek o dopuszczenie lekcji jazdy konnej -  indywidualnych oraz w grupach 2-3 
osobowych, jeśli są to osoby z jednego gospodarstwa domowego.

Bardzo proszę o odpowiedź.

OdpowiedzPrzekaż dalej


